
Fra: Inger Johanne Uthus <inger.johanne.uthus@gmail.com> 
Sendt: 25. august 2020 20:51 
Til: Paul Ivar Stenstuen; Reitan Tor Jakob; ivar.vigdenes@stjordal.kommune.no 
Emne: NRK Trøndelag 
 
Jeg har i ettermiddag blitt kontaktet av NRK med spørsmål på hva kontrollutvalget vil gjøre med 
revisjonsrapporten . Risiko og vesentlighetsanalysen fra revisor. 
Hun er interessert i hvordan SIO midler brukes og om brukerne har fått bedre tjenester.  
 
Videre spør hun på barnevern og hvordan vi stiller oss til sykefraværet og om vi er fornøyd med svarene 
kommunen har gitt. 
 
Det er rimelig å anta at hun vil overvære dialogmøte den 11 september.  
 
Vi vil be om å få en samtale med kommunedirektøren så raskt som mulig før vi svarer. 
 
Inger Johanne Overvik Uthus 
Leder kontrollutvalget. 
 
Vi sender kopi til medlemmene i kontrollutvalget . 
 
 


